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uio]. Mazouiteckie
PROTOKOL nr 41

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylosie w dniu 25 marca 2013 roku

o

o

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich
zebranych Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu),
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:
• Otwarcie posiedzenia.
• Przedstawienie porzadku obrad.
• Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
• Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Marki
(druk nr 344).
• Analiza skarg - projekty uchwal - kontynuacja.
• Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.
• Sprawy rozne.
• Zamkniecie posiedzenia.
Pkt 3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu Miasta
Marki Cdruk nr 344).

Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski przypomnial, ze Komisja Budzetowo 
Gospodarcza i Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu przeglosowaly wniosek w sprawie
utworzenia Zespolu ds. prac nad Statutem;
W zwiazku z powyzszym zarzadzil glosowanie wniosku 0 niewydawanie opinii
dotyczacej projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Marki (druk nr
344) oraz rekomendowanie Radzie Miasta powolania Zespolu ds., wprowadzenia
zmian w Statucie Miasta Marki, kt6ry bedzie wspolpracowal z Wydzialem Prawnym
Urzedu Miasta.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 5
przeciw- a
wstrzymujacych sie - a

Komisja Rewizyjna przyjela wniosek.

Pkt 5. Analiza skarg - projekty uchwal- kontynuacja.

Radna Elzbieta Brzozowska odczytala uzasadnienie do uchwaly w sprawie skargi pani
Marzeny Szarek.
Projekt uchwaly odczytal Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski.
Projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski zarzadzil glosowanie w sprawie skierowania
pod obrady Rady Miasta projektu uchwaly sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
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Burmistrza Miasta Marki, w kt6rej uznaje sie za niezasadna skarge dotyczaca stanu
nawierzchni ulicy Ceramicznej oraz budowy oswietlenia na tejze ulicy.

Glosowanie
za skierowaniem do Rady Miasta - 5
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0

Komisja Rewizyjna postanowila skierowac projekt uchwaly do Rady Miasta.

Pkt 6. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski odczytal pismo oraz udzielona przez
Burmistrza odpowiedz, w sprawie ulicy Uroczej ; powiedzial, ze pismo zatytulowane
jest skarga, ale w jego odczuciu to jest zwykle pismo.
Kopie pism stanowia zalacznik nr 3 do protokolu.

W dyskusji glos zabrali wszyscy czlonkowie Komisji.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zobowiazal sie do przekazania pisma do
Wydzialu Prawnego w celu oceny prawnej , czy pismo kwalifikuje sie jako skarga, czy
tez nie i jakie czynnosci moze podjac Komisja Rewizyjna.

Pkt 7. Sprawy r6zne.

Radna Elzbieta Brzozowska zapytala, kiedy Komisja zajmie sie realizacja planu
pracy?

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zwrocil sie do czlonkow komisji 0

zarezerwowanie 2-3 termin6w w kwietniu, w trakcie kt6rych analizowane bedzie
Sprawozdanie z wykonania budzetu za 2012 rok; ponadto zaplanowane jest rowniez
wsp6lne posiedzenie z Kornisja Budzetowo - Gospodarcza, na kt6rym rozpatrywane
beda kwestie mieszkan komunalnych.

Pkt 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1600 Wiceprzewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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